
Innspill til åpent møte: Revisjon rovviltplan område 6. Verdal Sau og Geit. 

 

Verdal Sau og Geit diskuterte saken på et medlemsmøte 25.01.23.  

Saulaget er sterkt kritisk til utvidelse av forvaltningsområder for noen av de store rovdyrene. Dette 
da vi allerede opplever sterkt trykk i våre beiteområder. En utvidelse vil føre til at rovviltskadene vil 
bli større. 

Saulaget ønsker imidlertid at forvaltningsplanene for de respektive rovdyrene, samt registrering av 
individer i større grad blir fulgt opp. Dette for å gi et mere realistisk bilde av den bestanden som er av 
de respektive rovdyrene, samt at en mere aktiv forvaltning da vil gi større uttak og bedre vilkår for 
beitedyrene. Men for at uttak av skadedyr skal kunne lykkes bedre enn det er i dag, så må det jobbes 
for at “alle hjelpemidler” må tillates, og brukes ved alle skadefellingsforsøk, for å få tatt ut 
skadegjører, og sikre bedre dyrevelferd for småfe på beite. 

 

For Verdal Sau og Geit: Leder Jon Sivertsen. 


